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Předmět Zasedání 9/2015–2018  

Datum  13. února 2017 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Vančurová, Zelenka, Kropáč, Šubrtová 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Trávníčková, Zeman, Novák T., Vokálek 

 Fakulta podnikohospodářská (F3): Mikan, Mládková, Tyll, Trumpeš, Ondrčka  

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Vltavská, Bozděchová 

  Fakulta národohospodářská (F5): Ševčíková, Váňa, Vondráček, Kinský, Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Dvořák, Krbová, Kupka, Prchal 

  Jiné: 

Omluvení  Knettig (F4), Novák M. (F6), Fiala (jiné)  

Neomluvení     

Hosté  prof. Machková (rektorka), doc. Dvořák (prorektor), doc. Fischer (prorektor), doc. 

Hnilica (prorektor), prof. Musílek (prorektor), Ing. Svoboda (kvestor) 

Předsedal Berka 

Doba  13:00 – 17:40 

 

Program 

1. Návrh na zrušení pracovišť VŠE v Praze: Centrum evropských studií a Centrum pro dějiny VŠE 

2. Statut VŠE 

3. Volební řád AS FMV 

4. Jednací řád AS FMV 

5. Hlasování o odvolání předsednictva AS VŠE 

6. Různé  
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání a vyzval senátory k předložení návrhů k doplnění 
programu. Senátor Ondrčka navrhl doplnění programu o bod v souvislosti s rozsudkem 
Městského soudu v Praze v záležitosti žaloby senátora Trumpeše na VŠE. Předsednictvo bylo 
vyzváno k reakci na tento rozsudek. Předseda Berka přiblížil situaci před podáním žaloby 
a také rozsudek Městského soudu. Proběhla diskuse k dopadům rozsudku Městského soudu 
v Praze v této záležitosti.  
Senátor Vondráček vyzval členy předsednictva AS VŠE, aby se vzdali svých funkcí v tomto 
předsednictvu, a to proto, že nezvali senátora Trumpeše na jednání senátu. Senátor Váňa 
uvedl, že v případě odstoupení členů předsednictva nebude problém je znovu zvolit. Senátor 
Mikan navrhl senátorovi Vondráčkovi, aby místo toho navrhl odvolání předsednictva. Senátor 
Marek oznámil svoji připravenost rezignovat na funkci místopředsedy AS VŠE. Nicméně 
domnívá se, že by neměl rezignovat předseda AS VŠE, neboť bez zvoleného předsedy může 
senát podle Volebního a jednacího řádu AS VŠE jednat pouze v naléhavých a odůvodněných 
případech, přičemž není zcela jasné, které jsou to případy, a ke zvolení předsedy AS VŠE 
nemusí stačit jenom jedno zasedání senátu. Také senátor Prchal se přihlásil k ochotě 
rezignovat na funkci místopředsedy AS VŠE, bude-li to vést k vyřešení aktuální situace. 
Senátor Vondráček podal návrh na doplnění programu jednání o odvolání předsednictva jako 
bodu číslo 1. 
Předseda Berka předložil ke schválení program devátého zasedání AS VŠE nejprve dle 
původního návrhu předsednictva.  

Hlasování č. 9-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 9. zasedání dne 13. února 2017 v těchto bodech: 

1. Návrh na zrušení pracovišť VŠE v Praze: Centrum evropských studií a Centrum pro 
dějiny VŠE 

2. Statut VŠE 
3. Jmenování členů disciplinární komise VŠE 
4. Volební řád AS FMV 
5. Jednací řád AS FMV 
6. Návrh na členy Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
7. Stav čerpání rozpočtu k 30. 9. 2016 a výhled do konce roku 2016 
8. Různé 

PRO: 13 
PROTI: 7 
ZDRŽELI SE: 7 
Program nebyl schválen. 

Senátor Zelenka opustil jednání. 

R 

Předseda Berka předložil ke schválení program devátého zasedání AS VŠE dle návrhu senátora 
Vondráčka. 

Hlasování č. 9-2 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 9. zasedání dne 13. února 2017 v těchto bodech: 

1. Hlasování o odvolání předsednictva AS VŠE 
2. Návrh na zrušení pracovišť VŠE v Praze: Centrum evropských studií a Centrum pro 

dějiny VŠE 
3. Statut VŠE 

R 
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4. Jmenování členů disciplinární komise VŠE 
5. Volební řád AS FMV 
6. Jednací řád AS FMV 
7. Návrh na členy Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
8. Stav čerpání rozpočtu k 30. 9. 2016 a výhled do konce roku 2016 
9. Různé 

PRO: 10 
PROTI: 4 
ZDRŽELI SE: 12 
Program nebyl schválen. 

Předseda Berka předložil ke schválení program devátého zasedání AS VŠE dle návrhu senátora 
Zemana. 

Hlasování č. 9-3 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 9. zasedání dne 13. února 2017 v těchto bodech: 

1. Návrh na zrušení pracovišť VŠE v Praze: Centrum evropských studií a Centrum pro 
dějiny VŠE 

2. Statut VŠE 
3. Volební řád AS FMV 
4. Jednací řád AS FMV 
5. Různé 

PRO: 11 
PROTI: 3 
ZDRŽELI SE: 12 
Program nebyl schválen. 

R 

Prorektor Fischer požádal o schválení programu, jehož součástí budou body 1 a 2 původního 
programu. Senátor Vokálek požádal o projednání bodů 3 a 4 původního programu. Senátor 
Marek upozornil na to, že pokud nebude přijatý program, pak dnešní zasedání senátu bude 
ukončeno, znovu se všichni senátoři sejdou příští týden na dalším zasedání a opět budou 
jednat nejprve o návrhu programu, a nebude-li takovýto návrh přijat, tak se zase všichni 
sejdou za další týden a tak dále. Proto navrhl program schůze, kdy proti předchozímu návrhu, 
doplnil jako v pořadí 5. bod Hlasování o odvolání předsednictva AS VŠE. Předseda 
Berka následně předložil takto navržený  program devátého zasedání AS VŠE ke hlasování. 

Hlasování č. 9-4 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 9. zasedání dne 13. února 2017 v těchto bodech: 

1. Návrh na zrušení pracovišť VŠE v Praze: CES a CPD 
2. Statut VŠE 
3. Volební řád AS FMV 
4. Jednací řád AS FMV 
5. Hlasování o odvolání předsednictva AS VŠE 
6. Různé 

PRO: 16 
PROTI: 4 
ZDRŽELI SE: 6 
Program byl schválen. 

Jednání opustil senátor Tyll. 

R 
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1. Návrh na zrušení pracovišť VŠE v Praze: Centrum evropských studií a Centrum pro dějiny 
VŠE 

 Prorektor Fischer představil návrh na zrušení pracovišť Centra evropských studií a Centra pro 
dějiny VŠE a odůvodnil tento návrh. Pracoviště nebudou nadále tak celoškolní, ale Centrum 
evropských studií bude fungovat jako pracoviště FMV a Centrum pro dějiny VŠE jako 
pracoviště NF. Předseda Legislativní komise Zeman přednesl souhlasné stanovisko Legislativní 
komise s předloženými návrhy. 

Hlasování č. 9-5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE rozhodl o zrušení Centra evropských studií, jiného pracoviště VŠE v Praze ve smyslu 
§ 22 odst. 1 písm. c) zákona o vysokých školách.   
PRO: 21 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení bylo schváleno.  
  
Hlasování č. 9-6 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE rozhodl o zrušení Centra pro dějiny VŠE, jiného pracoviště VŠE v Praze ve smyslu § 22 
odst. 1 písm. c) zákona o vysokých školách. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 5 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
 

2. Statut VŠE 
 Prorektor Fischer seznámil senátory s postupem prací při vytvoření nového Statutu VŠE. Dále 

stručně představil, v čem je Statut VŠE nový. Předseda Legislativní komise Zeman přednesl 
souhlasné stanovisko Legislativní komise se Statutem VŠE. 
K bodu proběhla diskuse. Senátor Ondrčka navrhl doplnit do článku 5 mezi odst. 3 a 4 
následující text: „Pro náhradníka platí ustanovení odst. 3 obdobně." Prorektor Fischer vyjádřil 
nesouhlas s tímto doplněním. Navrhl, aby tato úprava byla promítnuta do Volebního řádu AS 
VŠE. Senátor Ondrčka dále navrhl doplnit 3. větu odstavce 3 článku 8 „... a místopředseda AS 
VŠE za studentské senátory AS VŠE." Prorektor Fischer vyjádřil nesouhlas s tímto doplněním. 
V průběhu projednávání bodu se dostavil senátor Tomáš Novák. 

Hlasování č. 9-7 o usnesení AS VŠE:   
AS VŠE schvaluje Statut Vysoké školy ekonomické v Praze.  
PRO: 24 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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3. Volební řád AS FMV 
 Senátor Zeman představil předložené návrhy (Volební řád AS FMV a Jednací řád AS FMV) 

a zároveň z pozice předsedy Legislativní komise tlumočil souhlasné stanovisko Legislativní 
komise s oběma návrhy. Předseda Berka připomněl, že dle novely zákona o vysokých školách 
je ke schvalování vnitřních předpisů fakulty třeba si vyžádat stanovisko rektora, a informoval, 
že rektorka s návrhy obou vnitřních předpisů FMV souhlasí. 

Hlasování č. 9-8 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE schvaluje podle § 9 odst. 1 písm. b2) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, 
Volební řád Akademického senátu Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické 
v Praze.    
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Jednací řád AS FMV 
 Hlasování č. 9-9 o usnesení AS VŠE:    

AS VŠE schvaluje podle § 9 odst. 1 písm. b2) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, 
Jednací řád Akademického senátu Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické 
v Praze.    
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení bylo schváleno. 

Senátor Korejs se po tomto hlasování přihlásil o slovo a uvedl, že hlasoval ve všech 
předchozích hlasováních pro, nicméně má pocit, že trvající kasační stížnost vůči předsednictvu 
představuje stejný problém, který zde byl od prvního zasedání AS VŠE. Dále předpokládá, že 
senátor Vondráček se ze stejného důvodu všech hlasování zdržel. Senátor Kinský vyjádřil 
souhlas se slovy senátora Korejse. 

R 

5. Hlasování o odvolání předsednictva AS VŠE 
 Předseda Berka vyzval senátory k předložení návrhů na členy pracovní komise pro odvolání 

předsednictva AS VŠE. Senátor Vondráček navrhl sám sebe. Senátor Zeman navrhl senátorku 
Trávníčkovou, která s návrhem souhlasila. Senátor Kropáč navrhl senátorku Bozděchovou, 
která s návrhem souhlasila. 
Jednání opustil senátor Chlapek. 

Hlasování č. 9-10 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE schvaluje senátora Vondráčka za člena pracovní komise pro odvolání předsednictva AS 
VŠE. 
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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Hlasování č. 9-11 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE schvaluje senátorku Trávníčkovou za členku pracovní komise pro odvolání 
předsednictva AS VŠE. 
PRO: 21 
PROTI: 1 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

Na jednání se vrátil senátor Chlapek. 

R 

Hlasování č. 9-12 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE schvaluje senátorku Bozděchovou za členku pracovní komise pro odvolání 
předsednictva AS VŠE. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Senátor Zeman navrhl senátorku Trávníčkovou na předsedkyni pracovní skupiny. Senátorka 
Trávníčková s navržením souhlasila. Senátor Kropáč navrhuje na tuto funkci senátorku 
Bozděchovou, která však se svojí nominací neprojevila souhlas. 

Hlasování č. 9-13 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE schvaluje senátorku Trávníčkovou za předsedkyni pracovní komise pro odvolání 
předsednictva AS VŠE.  
PRO: 19 
PROTI: 2 
ZDRŽELI SE: 5 
Usnesení bylo schváleno. 

Po hlasování byla vyhlášena přestávka do 16:00 za účelem přípravy tajného hlasování. 

R 
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6. Hlasování o odvolání předsednictva AS VŠE 
 Předseda Berka předal slovo předsedkyni pracovní komise pro odvolání předsednictva AS VŠE. 

Senátorka Trávníčková seznámila senátory se způsobem tajného hlasování. Senátorům byly 
oproti podpisu vydány hlasovací lístky. 

Hlasování č. 9-14 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE odvolává předsedu AS VŠE prof. Ing. Petra Berku, CSc. 
Vydáno lístků: 27 
Odevzdáno lístků: 27 
Z toho platných: 27 
Z toho PRO: 9 
 PROTI: 15 
 ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení nebylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 9-15 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE odvolává místopředsedu AS VŠE prof. Ing. Petra Marka, CSc. 
Vydáno lístků: 27 
Odevzdáno lístků: 27 
Z toho platných: 27 
Z toho PRO: 8 
 PROTI: 16 
 ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení nebylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 9-16 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE odvolává místopředsedu AS VŠE Bc. Vojtěcha Prchala. 
Vydáno lístků: 26 
Odevzdáno lístků: 26 
Z toho platných: 26 
Z toho PRO: 7 
 PROTI: 13 
 ZDRŽELI SE: 6 
Usnesení nebylo schváleno. 

Předsedkyně pracovní komise předala slovo předsedovi AS VŠE Berkovi. 

R 

7. Různé 

 Senátorka Mládková opustila jednání. 
 
Rektorka Machková seznámila senátory s plánovaným postupem sestavení Rady pro vnitřní 
hodnocení (RVH) a s jejími činnostmi. Zároveň požádala senátory, aby na svém březnovém 
zasedání projednali návrhy na 5 členů RVH. 
K problematice vnitřního hodnocení proběhla krátká diskuse. 

Ú 
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 Senátorka Bozděchová informovala senátory, že proběhla tři zasedání Ubytovací a stravovací 
komise ohledně Rooseveltovy koleje a navrhla následující usnesení. 

Hlasování č. 9-17 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE děkuje Ing. Otovi Zimovi, CSc., MBA a jeho spolupracovníkům za poskytnutí všech 
informací pro Ubytovací a stravovací komisi a spolupráci s ní. 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno. 

I 

Senátor Korejs navrhl, aby některé z budoucích zasedání AS VŠE proběhlo v areálu FM JH. 
Rektorka Machková tento návrh podpořila. Senátorka Krbová pozvala senátory k návštěvě FM 
JH. 

O 

Předseda Berka informoval o úspěchu zástupců VŠE mezi hodnotiteli Národního akreditačního 
úřadu pro oblast Ekonomické obory. 

I 

Senátor Mikan se dotázal rektorky, jak bude postupováno ohledně informační strategie VŠE, 
jehož platnost skončila k 31. 12. 2015. K tomuto bodu navrhl dále uvedené usnesení. 

Hlasování č. 9-18 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE žádá rektorku o informaci o postupu aktualizace informační strategie VŠE. 
PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno. 

Ú 

Senátor Chlapek požádal o informace o záměrech VŠE v oblasti digitalizace učebních textů a 
k tomuto bodu navrhl dále uvedené usnesení. 

Hlasování č. 9-19 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE žádá rektorku o informaci o záměrech v oblasti digitalizace učebních textů (skript). 
PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno. 

Ú 

Jednání AS VŠE na FM JH je předběžně naplánováno na 15. 5. 2017 I 

Předseda AS VŠE ukončil zasedání. Termín dalšího zasedání AS VŠE byl předběžně stanoven 
na 13. 3. 2017 od 13 hodin. 

I 

V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

V Praze dne 23. února 2017 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


